
PROTOKÓŁ NR 30/2022 

 posiedzenia Komisji Oświaty, 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu. 

z  25 stycznia 2022 roku 

 

Rozpoczęcie posiedzenia: godz.11:30 

Zakończenie posiedzenia: godz.11:42. 

Miejsce: sala konferencyjna nr 206 Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu, przy al. Wyzwolenia 24. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Radni Rady Powiatu Wałbrzyskiego ze składu stałej Komisji Oświaty, Polityki Społecznej                        

i Promocji Powiatu wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu. 

 Goście zaproszeni wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Adam Zdeb na  podstawie 

logowania  w  systemie zdalnym oraz  osób będących na sali obrad, po powitaniu radnych stwierdził quorum 

(12 radnych obecnych). Następnie zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad - załącznik nr 

3 do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Porządek obrad został przyjęty w następującym brzmieniu: 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Zgłaszanie wniosków do zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2021 r. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu za 2021 rok. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń  nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego, za rok 2021.  

7. Sprawy bieżące.  

 

 

Ad 1. 
Zrealizowano. 

 

Ad 2. 

Zrealizowano. 

 

Ad 3.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Adam Zdeb poinformował, 

że protokół z poprzedniego posiedzenia komisji był udostępniony na repozytorium oraz w Biurze Rady. Do 

dnia posiedzenia komisji nikt nie zgłosił uwag, w związku z tym protokół ten został przyjęty i podpisany.  

 

Ad 4.  
Inspektor w Wydziale Organizacyjnym, Promocji  i Oświaty Edyta Awdankiewicz przedstawiła 

Sprawozdanie z doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2021 r. - załącznik nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Adam Zdeb otworzył 

dyskusję. 

Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdanie z doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2021 r. zostało przyjęte przez aklamację                         

(12 radnych biorących udział w posiedzeniu). 

 

Ad 5. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Adam Zdeb przedstawił 

Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu za 2021 rok - załącznik nr 5 

do protokołu. 

otworzył dyskusję. 

Uwag nie zgłoszono. 

 



 

 

W wyniku głosowania: 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (12 radnych biorących udział  w posiedzeniu 

komisji), Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu pozytywie zaopiniowała ww. 

sprawozdanie 

 

Ad 6. 

Inspektor w Wydziale Organizacyjnym, Promocji  i Oświaty Edyta Awdankiewicz przedstawiła 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń  nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego, za rok 2021  – stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Adam Zdeb otworzył 

dyskusję.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

 

W wyniku głosowania: 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (12 radnych biorących udział  w posiedzeniu 

komisji), Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie 

z wysokości średnich wynagrodzeń  nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego                      

w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego, za rok 2021. 

 

 

Lp.  

Imię i nazwisko radnego 

Głosowanie  

„ZA” 

Głosowanie 

„PRZECIW” 

Głosowanie 

„WSTRZYMUJĄCY 

SIĘ” 

1.  Adam Zdeb X   

2.  Ramona Bukowska X   

3.  Jarosław Buzarewicz X   

4.  Ewa Dorosz X   

5.  Iwona Frankowska X   

6.  Leonard Górski X   

7.  Łukasz Kazek NIEOBECNY NIEOBECNY NIEOBECNY 

8.  Krzysztof Kwiatkowski X   

9.  Stanisław Skrzyniarz X   

10.  Piotr Pol X   

11.  Mirosław Potapowicz X   

12.  Jolanta Woźniak X   

13.  Bogusław Uchmanowicz X   

Lp.  

Imię i nazwisko radnego 

Głosowanie  

„ZA” 

Głosowanie 

„PRZECIW” 

Głosowanie 

„WSTRZYMUJĄCY 

SIĘ” 

1.  Adam Zdeb X   

2.  Ramona Bukowska X   

3.  Jarosław Buzarewicz X   

4.  Ewa Dorosz X   

5.  Iwona Frankowska X   

6.  Leonard Górski X   

7.  Łukasz Kazek NIEOBECNY NIEOBECNY NIEOBECNY 

8.  Krzysztof Kwiatkowski X   

9.  Stanisław Skrzyniarz X   

10.  Piotr Pol X   

11.  Mirosław Potapowicz X   

12.  Jolanta Woźniak X   

13.  Bogusław Uchmanowicz X   



Ad 7. 

W dyskusji udział wzięli radni: Krzysztof Kwiatkowski – Starosta Wałbrzyski, Leonard Górski. 

Rozmowa dotyczyła wysokich kosztów, jakie generuje Zespół Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie                 

w Szczawnie-Zdroju. Rozważany był pomysł związany z łączeniem nisko liczbowych klas, jednak na 

obecnym etapie zrezygnowano z tego zamysłu.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Oświaty, Polityki Społecznej                     

i Promocji Powiatu Adam Zdeb zamknął dwudzieste dziewiąte posiedzenie Komisji. Na tym protokół 

zakończono. 

Protokół sporządziła: 

Anna Gromniak              

                      Przewodniczący 

        Komisji Oświaty Polityki Społecznej  

                    i Promocji Powiatu  

                    /-/  Adam Zdeb 

     

Załączniki do niniejszego protokołu dostępne są w Biurze Rady. 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przechowywane na nośniku CD 

 


